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KARMØY KONTROLL- OG KVALITETSUTVALG 

 
SÆRUTSKRIFT 

 
Onsdag 26. oktober 2022 ble det avholdt møte i Karmøy kontroll- og kvalitetsutvalg under ledelse 
av utvalgets leder Tor Inge Melhus.   
  
MØTESTED: Karmøy Rådhus, formannskapssalen 
  
MØTESTART/MØTESLUTT: kl. 16.30 – kl. 18.20 
  
MØTENDE MEDLEMMER: Tor Inge Melhus (KL), Linn Utseth (H), Thor 

Otto Lohne (A). Torunn Tvedt (KrF), Ørjan 
Fjellkårstad (Sp), Espen Meidell Olsen (Frp) og  

 Maria Kalstø (MDG) (tiltrådte under sak 33/22) 
 

MØTENDE VARAMEDLEM: Ingen  
  
FORFALL: Ingen 
  
FRA SEKRETARIATET MØTTE: Daglig leder/utvalgssekretær Toril Hallsjø,  

Haugaland kontrollutvalgssekretariat IKS 
  
FRA ROGALAND REVISJON IKS 
MØTTE: 

 
Revisor Therese S. Bjørkeland   

 
FRA ADMINISTRASJONEN: 

 
Rådmann Vibeke Vikse Johnsen  
Kvalitetsrådgiver Beathe Andreassen i sak 34/22 

  
ANDRE SOM MØTTE: Konsernsjef Pablo Barrera og direktør for 

økonomi og finans Tørres Øyjordsbakken, 
Haugaland Kraft AS i sak 33/22 

  
MERKNADER TIL INNKALLING:  Ingen  
  
MERKNADER TIL SAKSLISTE: Ingen 

 
Utvalgsleder ønsket velkommen, spesielt til nyvalgt medlem Espen Meidell Olsen sitt første 
møte og til de frammøtte fra Haugaland Kraft AS. 
 
FØLGENDE SAK BLE BEHANDLET: 
 
SAK 34/22 OPPFØLGING AV FORVALTNINGSREVISJONSRAPPORTEN 
«ARBEIDSMILJØ OG YTRINGSKLIMA»  
 
Sekretariatets innstilling: 
Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapport «Arbeidsmiljø og ytringsklima» til orientering.  
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Behandling i kontroll- og kvalitetsutvalget 26.10.22: 
Utvalgsleder viste til tilbakemelding og spurte om administrasjonen hadde ønske om tilføre 
noe mer. Kvalitetsrådgiver Beathe Andreassen følte at arbeidsgruppa hadde gjort et godt 
stykke arbeid. Gjennom samtaler med ansatte opplevde de at det kunne være svært ulike 
oppfatninger om arbeidsmiljøet på den enkelte arbeidsplass. Gjennom Forbedringssystemet 
sendte de neste uke ut en spørreundersøkelse om arbeidsmiljø blant de ansatte. Denne skulle 
gjennomføres annet hvert år. Ut fra resultatene vil det bli gjort tiltak på plasser med dårlig 
score. 
 
Utvalget støttet at det virket som det var tatt tak i anbefalingene og at det var lagt ned et solid 
arbeid. Rådmannen ønsket at ansatte sier fra, dvs. ytrer seg og dette blir verdsatt og møtt på en 
konstruktiv måte. Det blir fokusert på dette i kurs for nyansatte. Ansatte har ulike kanaler hvor 
leder ikke må være til stede, som til tillitsvalgte og varslingssekretariat. Det ble likevel påpekt 
at ved iverksette tiltak må leder kobles inn. Opplæring ble framhevet som viktig og utvalget 
mente det ville gi gevinst over tid. 
 
Utvalget sluttet seg til innstillingen slik den var framlagt.  
 
Enstemmig vedtak i kontroll- og kvalitetsutvalget 26.10.22 og innstilling til 
kommunestyret: 
 
Karmøy kommunestyre tar rådmannens tilbakemelding om oppfølging av 
forvaltningsrevisjonsrapport «Arbeidsmiljø og ytringsklima» til orientering.  
 
 
Rett utskrift: 
 
 
Toril Hallsjø (sign.) 
Daglig leder/utvalgssekretær 
 
 


